

# ခေးပိုခမ်ခမ်, ဂူခမ်းမိုင်းဂူခမ်ရှင်

ဝခမ်းထိ 5/3/2020

## ဂူခမ်းမိုင်းလေးဝိုင်းဂူခမ်ရှင် ကွခမ်ဂခမ်ယွခမ်းသူးပခမ်ခမ်းခမ်းမိုင်းခမ်းလေးထာတ်;ရှင်လိုင်း

မိုင်းခမ်းမိုင်းမိုင်းဂူလီ-ဂူခမ်ရှင်လိုင်းတံးပွတ်းလခမ်းခမ်းပခမ်, ကွခမ်ဂခမ်လတ်းပခမ်ယွခမ်းသူးတီးခမ်းခမ်း,ခမ်းမိုင်းယွခမ်းသူး ရှ်း ခမ်းခမ်းမိုင်းလံလူင်းကမ်း,ထာတ်,သေသိုပ်,ကွခမ်ဂခမ်ဂူခမ်းရှင်တံးဂူသုတ်,တခင်းလီ တီးထာတ်;ရှင်လိုင်း (ရှင်လိုင်း) ရှ်းယူ,ဂိုက် ပိုခမ်းရှင်ယခမ်းခမ်းခမ်း။ ခမ်းပိုခမ်းတံးပွတ်းဝခမ်းရှင်သုခမ်းခမ်းမိုင်းခမ်းခမ်း. ကခမ်တူဂ်းမိခမ်းလူးခမ်းထိ 14 လိုခမ်း မာတ်ခမ်း ရှ်းပီ။

ဂူခမ်းမိုင်းခမ်းရှင်,ရှင်ပခမ်, ကိုင်း,ခမ်းလခင်း၊ ကိုင်း,ရှင်လမ်း၊ ကိုင်း,ဝခမ်းတူဂ်း၊ ကိုင်း,သံခမ်း၊ ကိုင်း,ဝိုင်းခမ်း၊ ကိုင်း,ဝခမ်းပခမ်, ကိုင်း,ဝခမ်းလမ်းလေး,ကိုင်း,ဝခမ်းခမ်း, မွတ်; 400 ပုးလိမ်ဂူခမ်းခမ်း, လမ်းရှ်းလမ်းခမ်း လေးသင်ခ လမ်းခမ်းတုခမ်း တီးတံးရှင်ဂေး ကခမ်းမိခမ်း တံး ရှင်,ရှင်တံးဂေး ပုးတမ်းပံးကခမ်းတံးဝမ်း ပိုင်းတံး, ရှင်;ဂခမ်ဂိုတ်,ဂမ်းရှင်တံးခမ်း သခမ်း,ဝ လေး, ခမ်းခမ်းခမ်း တေလွင်း; ခမ်းလမ်းခမ်း။

ဝမ်းခမ်းယဝ် တေကွခမ်ဂခမ်,ရှင် ခိုခမ်းဂူ,ဝမ်းထာတ်;ရှင်လိုင်း (ရှင်လိုင်း) ကခမ်းဂေး,သခမ်းမုးလိမ်မိုင်းပီ ဂေးလူး 666 ရှင်ခခမ်းမုး 700 ပီပံးသေမိခမ်းလမ်းလမ်းလင် ယွခမ်းကူခမ်း ကခမ်းပိုတ်,/ကိုတ်း ခမ်းတူရှင်ဂူလမ်း ခမ်းဝခမ်းလိုခမ်းသီ,မုခမ်း လမ်းခမ်းထုင်းလမ်းခမ်းပိုလိုခမ်းဝခမ်းတံး ကခမ်းတူဂ်းမိခမ်းခမ်းလိုခမ်း မာတ်ခမ်း (လိုခမ်းလမ်း, ခမ်း./ဂလူး) ခခမ်းယဝ်။ လိုင်းခမ်း တေ ကွခမ်ဂခမ်ရှင်တံးဂူသုတ်,တခင်းလီ တီးထာတ်;ရှင်လိုင်းသေ ယွခမ်းသူးဝမ်းသု ရှ်းထာတ်;ရှင်လိုင်း သိုပ်,မိယူ,ဂိုက်ပိုခမ်း ရှင်ရှင် လူမ်းလမ်းပခမ်းလခမ်းသေ တေလိမ်း,ပုးဝိုပ်ဝိုပ်တီးဂူခမ်း ခမ်းလိုင်းမုးရှ်းတံးဂူသုတ်, တခင်းလီ ကခမ်း လမ်းခမ်းခမ်းမိုင်းတံးမုး ရှ်းပွတ်းဂူ;တမ်း ခခမ်းယဝ်။

လံလံပိုခမ်းတံးခမ်းလေးဝိုင်းဂူခမ်ရှင် ပုးလိမ်ဂူခမ်ကွခမ်,ဂူခမ်ကိုတ်း ခမ်းခမ်းခမ်းပခမ် ကခမ်းမိခမ်းရှင်ဂူခမ်းခမ်းတခင်း, လိုင်းပခမ် ဝိုင်းဝမ်း “ဝိုင်းဂူခမ်ရှင်” ခခမ်းခမ်း တေလူးခမ်းခမ်းခမ်းခမ်းခမ်းခမ်းခမ်းခမ်းခမ်းခမ်းခမ်းခမ်းခမ်းခမ်းခမ်းခမ်းခမ်း ထုမ်းပိုတ်;မုတ်း။ ထာတ်; ထွတ်;မုတ်;ရှင်လိုင်းကခမ်းဂိုက်;ပိုခမ်းမုးရှင်ခခမ်းလံပခမ်,ပီ ခခမ်းဂေးလခင်း; လမ်းယူ, တံးခမ်းပုး။

ခခင်းလိမ်းခမ်း ခမ်းရှင်;လတ်းပခမ်ယွခမ်းသူးဂေးခခင်း; လခမ်းဝမ်း “ရှင်;ခမ်းခမ်းတုခမ်းဂခမ်းခမ်း; ပိုင်းတံး,ရှင်;ဂခမ်ဂခမ် ယွခမ်းသူး ပခမ်းခမ်းခမ်းခမ်းလူင်းမိုင်းတံးရှင်; ခခင်း,ရှင်မခမ်းပေးတေလံ လွတ်;လွတ်;လိမ်းလိမ်း ကမ်း, ထာတ်,သေ သိုပ်,လိုခမ်းလမ်းပခမ် တီးလိခမ်း တီးရှ်းတံးဂူခမ်းလိခမ်းခမ်းရှင် ပုးလိမ် ရှင်;ဂိုက်;ပိုခမ်း ရှင်;ခမ်းဂေး” ဝမ်းခမ်း။

ခခမ်းတူခမ်းခမ်း လူင်းပွင်လိုင်းခခမ်း; မွမ်းပခမ်း EGAT မိုင်းထမ်းလေးခမ်းခမ်းခမ်း ခခင်းခမ်းခမ်း (China's Three Gorges Corporation) ခခမ်း,ခမ်းရှင်;ဂခမ်လူင်းတံးခမ်း။ ခခင်း,လူင်းရှင်,ခမ်း တေကိုတ်,ကွတ်, ရှင်;ခမ်းခမ်း. 7,000 မေးဂေးဝတ်းသေ ခမ်းခမ်းခမ်းခမ်းခမ်း,ကွတ်,ပခမ်းမိုင်းခမ်းခမ်း။

ဂူခမ်းခမ်း,ခမ်းရှင်;လတ်းပခမ်ယွခမ်းသူးဂေးခခင်း;လခမ်းဝမ်း “လူင်းပွင်လိုင်းခခမ်း,ထုတ်,လိခမ်းပိုတ်;ခမ်းခမ်း ရှ်းခခင်း,ခမ်းခမ်းခမ်းခမ်း” ခခင်းယခမ်းခမ်းခမ်း. (ရူး,သီ,ကူတု) ဝိုင်းပခမ်းရှင်,ခမ်း ရှင်;ထုတ်,လိခမ်းရှင် သမ်းဝိုင်း ရှင်;တံးခမ်းသခမ်း,ဝ ရှင်;ယဝ် ရှင်;ခခမ်း,ထုတ်,လိယူ.ဂမ်းရှ်း” ဝမ်းခမ်း။

**ဂပ်းသိုပ်,တွင်းထမ်**

လံးကွင်း,ကျေးကူး	+95 942 837 5113	(ဗဟံ,မာခင်း)
လံးထုခင်းကွင်း,	+95 978 175 2576	(ဗဟံ,မာခင်း)
ခင်းလုယံခင်း,	+95 925 319 0536	(ဗဟံ,တံး)
ခင်းလိင်ခမ်း	+95 944 447 0883	(ဗဟံ,တံး)
လံးနိုင်းသိုင်	+95 926 436 2973	(မာခင်း, ကင်းဂိတ်း)
ခင်းလမ်တွင်း	+66 816 036 655	(ထံး ကင်းဂိတ်း)
လံးရှေ့သိုင်	+66 947 286 696	(တံး ကင်းဂိတ်း)